
PJK PURJESPORDIKOOLI KOOSOLEKU PROTOKOLL NR.3 
 
Kuupäev: 07.04.2010 
Osalesid: Imre Taveter, Kalev Aljaste, Martin Aljaste, Indrek Ilves, Tõnis Vare, Argo  Kruusmägi. 
Algus: 16.00 
Lõpp: 17.45 
Protokollija: K. Aljaste 
Koosoleku juht: A. Kruusmägi 
 
Päevakord:  
1. Peatreeneri ettekanne treeningutel osalemisest, treeningpäevikute täitmisest ja treenerite päevikutest. 
2. PJK PSK koondise süsteemi täiendusettepanekud ja erijuhtumid.  
(Näiteks 2010 jääpurjetamise eesti edetabelit ei saa koostada). 
3. PSK 2010 eelarveprojekti tutvustus. 
4. PSK hoone valmimisest ja  treeningute  toimumisest  ehituse  ajal. 
5. Muud küsimused. 
 
__________________________________________________________________________ 
 
1. Peatreeneri ettekanne treeningutel osalemisest, treeningpäevikute täitmisest ja treenerite 

päevikutest. 
 
Ettekandest selgus ,et õpilaste osas tuleb tõhustada päevikute täitmist  saamaks jälgida nende arengut 
ja seisundit. Jätkata selgitustööd milleks neil seda vaja ja kuidas seda kasutada kuni neil tekib 
harjumus päeviku täitmiseks. 
 
 
 2.   PJK PSK koondise süsteemi täiendusettepanekud ja erijuhtumid.  
(Näiteks 2010 jääpurjetamise eesti edetabelit ei saa koostada). 
 
Koondise süsteemis muudatusi ei olnud ja treeningruppide osas teevad treenerid mõned 
ümbertõstmised kokkuleppel vastavalt tekkinud ja tekkivatele vajadustele ning võimalustele. 
Seoses veel teoreetiliselt kestva jääpurjetamise hooajaga ei saanud veel kinnitada koondist järgnevaks 
hooajaks. Otsustati esmalt oodata ära jääpurjetamisliidu poolt koostatavad edetabelid ja  kinnitada 
jääpurjetamise koondis järgneval korralisel koosolekul 16.10.2010. 
 
 
3. PSK 2010 eelarve projekti tutvustus 
 
Eelarve võeti teadmiseks ja parandusettepanekuid PJK juhatusele ei tulnud. 
 
 
4. PSK hoone valmimisest ja  treeningute  toimumisest  ehituse  ajal. 
 
Anti ülevaade spordikooli maja ehitusest ja tutvustati erinevaid võimalusi riiete vahetamiseks kuni 
spordikooli maja valmimiseni 01.06.2010. Täpsevat informatsiooni annavad jooksvalt treenerid oma 
gruppidele. 
 
5. Muud küsimused 
 
I.Taveter ja K. Aljaste tundsid huvi kas treeneritel on plaanis teha suviseid laagreid koos 
külalistreeneritega ja teiste klubi sportlastega. Pakkusid võimalust kaasata selleks ka lastevanemate abi. 
Treenerid lubasid asja kaaluda ja leida võimalusi peale spordikooli maja valmimist ja muude sel aastal 
erakorraliste asjade lahenedes. 
 
 
 
 


